
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 1 4  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 19.05.2023 г 

Днес, 19.05.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика. 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

13.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-4220/26.04.2023 г. относно 

приемане на разработени планове за реформиране на Дом за стари хора с адрес: 

София, ж.к. „Зона Б-5“, ул. „Партений Нишавски“ бл. 4, Дом за стари хора 

„Надежда“, с адрес: София, ж.к. „Илинден“, ул. „Пиротска“ № 175, Дом за стари 

хора кв. Горна баня с адрес: София, кв. „Горна баня“, ул. „Обзор“ № 29 и Дом за 

стари хора „Дълголетие“, с адрес: София, ж.к. „Дървеница“, ул. „Пловдивско 
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поле“ № 8, финансирани от държавния бюджет на територията на Столична 

община 

 

Мариана Иванова – дирекция „Социални услуги за деца и възрастни“ – Плановете са 

свързани с Националната стратгия за дългосрочна грижа, което е част от процеса на 

деинтитуционализация на грижата за възрастните хора и ще постави началото на 

услуги, които ще премахнат тези големи домове. Плановете съдържат индивидуална 

оценка на потребностите на всички настанени лица, оценка на персонала, ссътоянието 

на материалната база, което ще бъде подобрено с извършването на ремонти в тези 4 

дома. В момнта са внесени проекти и са на етап „оценка“ в МТСП. На базата на тези 

оценки са изготвени и плановете за реформиране, които са представени за приемане. 

 

М. Христова – Успях да се запозная с плановете, впечатлена съм, че има анализ на 

потребностите по пол, възраст и здравословно ссътояние. Също и че е включено 

обучението на персонала. Това ще осигури много по-добра и качствена грижа. Това, 

което трябва да стои на сдневен ред, е всички тези намерения и пожелания наистина да 

се реарлизират. Проектите трябав да бъдат направени достатъчно качествено. Мойто 

предложение е комисията ни да бъде държана в течение относно процедурата за 

участие с тези проекти, да се запознаем със съмите проекти и да дадем и ние 

предложения. С удовлетворение ще подкрепя тези планове, защото те целят да дадат 

един нов ракурс на грижата за възрастните хора. 

 

Д-р Койчев- Присъединявам се към тези констатации и пожелания. 

 

Я. Тодоранова – Аз се присъединявам към казаното от г-жа Христова и ще подкрепя 

този докла. Самод а обърна внимание на нещо, което сме коментирали – очевидно в 

рамките на тази услуга или това, което се предлага като обхват в момента, ще подобри 

услугата, но най-важното е да се разшири обхвата, тъй като е търде малък и не покрива 

необходимостите на града ни. 

 

М. Христова – Проблем е настаняването в момента. Трябва да се разшири. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 



Албена Кръстева – за 

 

Заседанието по т. 2 се води от д-р Веселин Милев. 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-183/3/04.05.2023 г. относно 

предоставяне на целева субсидия на „Специализирана болница за продължително 

лечение и рехабилитация-Кремиковци“ ЕООД, като лечебно заведение, което се 

намира в район с повишен здравен риск 

Д-р Койчев – Разглеждахме писмото от управителя. Откликвали сме винаги. 

Заведението е в район с повишен здравен риск, знаете го всички. Сумата е 23 561 лв. за 

погасяване на задълженията за електрическа енергия. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Милка Христова - за 

Ирина Йорданова – за 

Малина Едрева - за 

Михаил Паргов – за 

Яна Тодоранова - за 

Албена Кръстева – за 

 

По т. 3 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-263/15.05.2023 г. относно отдаване 

под наем на недвижими имоти за срок от десет години, находящи се в сградата на 

„Диагностично-консултативен център ХVІІ-София“ ЕООД 

 

Д-р Койчев –Запознах се с писмото, добре е подготвено, със съответнте оценки. Има 

запитване за разполагане на ЯМР? Първо – сроковете от 10 години сме ги правили, 

когато са аргументирани за социални, лечебни дейности. Няма такъв резонанс на 

територията на ДКЦ-то. Обосновали сте го. Ще има редица косвени ползи. Имам 

предложение в проектодоговора да залегне едно изречение, ако се разположи там ЯМР, 

той да бъде на разположение за профилактични общински програми.  

 

Д-р Петров – Намерението е за отдаване под наем на части от сградата от 273 кв.м. за 

разполагане на ЯМР и друга техника, с която се извършват изследавния, които 

категорично са неконкурентни с дейността на дружеството. От първоначално 

направената оценка това би донесло преки ползи в размер на 4 462 лв месечно без ДДС, 

както и значителни непреки ползи – ще се повиши имиджа на лечебното заведение като 

предлагащо най-съвременна образна диагностика, както и ще се повиши значитлно 



пациентопотокът на самото дружество. Отделно найметалите, които евентуално ще 

спечелят, ще направят и някои подобрение по отношение на достъпа и на някои части 

на сградата. 

 

Д-р Койчев – Това е от страната на бившото Св. Лука. 

 

Д-р Петров – Да, и няколко кабинета на втори етаж, от страната на ул. Мърфи, за 

администрацията и компютърен томограф. ЯМР ще е на първия етаж. 

 

Д-р Койчев – Д-р Заяков е тук и при него се случи, може да се види как е направено при 

него. Всички трябав да видят за какво сме дали помещенията, той ще може да каже как 

се подобрява работата и като пациентопоток, косвените ползи, преките ползи. Въпрос 

на договор е дали те ще ползват апаратурата, дали служители от ДКЦ ще работят и там, 

за да може и някои специфични категории да получават допълнително възнаграждение. 

Това е въпрос на по-следващ етап. 

 

М. Христова – Поздравления за д-р Петров за цената, която ее постигната, като за доб 

ри офиси. Винаги сме поставяли като въпрос да не се отдава общинсак собственост, без 

да се получава това, което следва да се получи. Мисля, че приходите, които ще получат 

в рамките на около 60 000 лв ще дадат възможност да закупуват собствена техника. 

Тъжно е, че ние не можем да си позволим закупуване на такава тахника. Ние трява да 

гледаме самия договор, защото когато се прави такава голяма инвестиция, обикновено 

желанието е за дългосрочен договор. Въпросът е да бъдат защитени икономическите 

интереси и освен традиционната клауза да се ревизира наемът с индекса, който НСИ 

определя, на петата или седмата година да се предоговори наемната цена, и ако не се 

постигне, страните се разделят Защото е много голям периодът. 

 

Д-р Койчев – Това е много удачно. ДКЦ ХVІІ е централно, което е с положителен 

финансов резултат, но не много, тъй като сградата, строена през 80-те години, 

конструктивно и архитектурно е изпълнявала и други цели и това води до големи 

разходи за поддръжка. Затова наемателите са добре дошли. Когато обсъждаме 

окончателния доклад, тези предложения ще залегнат. Как се движите финансово? 

 

Д-р Петров – Добре, на положителен финансов резултат сме. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 4 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-255/10.05.2023 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 29.05., 11.00 ч. 



 

Комисията определя Диана Тонова. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против  

Въздържали се - 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-262/15.05.2023 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсни комисии – 23.05., 12.30 ч. и 13.00 ч. 

 

Комисията определя Албена Кръстева 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против  

Въздържали се - 

 

По т. 6 от дневния ред: Отчети №№ СФИ23-ТД26-118/121/05.05.23 г., СОА23-

МЦ29-233/28.04.23 г., СОА23-МЦ29-232/28.04.23 г., СОА23-МЦ29-227/27.04.23 г., 

СОА23-МЦ29-225/27.04.23 г., СОА23-МЦ29-220/27.04.23 г., СОА22-МЦ29-

238/6/27.04.23 г., СОА23-МЦ29-212/2/26.04.23 г., 

 

Комисията приема отчетите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против  

Въздържали се - 

 

По т. 7 от дневния ред: Отчети №№ СФИ23-ТД26-118/123/12.05.23 г., СОА23-

МЦ29-247/03.05.23 г., СОА21-ГР94-2435/10/03.05.2023 г., СФИ23-ТД26-

118/116/02.05.2023 г., СОА20-МЦ29-513/10/ 28.04.2023 г., СОА20-МЦ29-510/9/ 

28.04.2023 г., СОА23-МЦ29-230/27.04.23 г., СОА23-МЦ29-229/27.04.23 г., СОА23-

МЦ29-223/27.04.23 г., СОА23-МЦ29-221/27.04.23 г., СОА17-ГР94-4953/40/27.04.23 г., 

СОА19-МЦ29-205/ 12/05.05.23 г. 

 



Комисията приема отчетите за сведение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против  

Въздържали се - 

 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-269/17.05.2023 г. относно 

проект на конкурсна документация за отдаване под наем на помещение, находящо 

се на сутерен в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

Д-р Заяков – Това е от помещенията, които са в доста окаяно състояние. Всеки път, 

кагота ни се удаде възможност да ги отдадем под наем, ние сме доволни. От години 

сдят неоползотворени. Имаме желаещ да наеме тези помещения. Сега изтичат 

договорите на всички наматели, които са петгодишни, сега ще предложим тригодишни, 

точно поради това осъвременяване на наемната цена. Трудно се прави с този индекс на 

НСИ. Вече ще ви предлагаме да одобрявате тригодишни. Един кратък период е по-

добър за прогнозиране. Но това ще е политиката занапред. 

 

М. Христова – Така се отварят две опции – ако сегашния е печелевш, той ще има 

интерес да продължи, ако е печеливш, конкуренцията ще иска да го вземе. 

 

Д-р Заяков – Наблюдаваме и друга тенденция. Тези, на които сега изтичат договорите и 

им представяме новите оценки, започват много да скърцат – 50 % нагоре. Промениха се 

много неща, минали са пет години. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-268/17.05.2023 г. относно 

проект на конкурсна документация за отдаване под наем на обект, състоящ се от 

помещения, находящи се на на 3-ти етаж в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

 



Д-р Заяков – Става въпрос за една от двете групови практики – кооперация Студентска, 

общопрактикуващи лекари. Изполвах възможността за повече направления към нас, 

друга цена не може да им се даде, те нямат претенции. Няма при нас чл. 102 от ЗЛЗ. 

Много добре ме разбраха, има читави юристи, няма как да мине повече. Общуваме си 

добронамерено и професионално. Мисля, че ще протече конкурсът добре. Пак е 

тригодишен договор. 

Комисията подкрепя искането 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 3 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-267/17.05.2023 г. относно 

разрешение за закупуване на нова техника – ехограф, със собствени средства, на 

стойност над 10 000 /десет хиляди/ лева 

 

Д-р Заяков – Става въпрос за оферти за ехокардиограф. Най-ниската възможна цена е 

29 900, като първоначално ще платим половината, после на три равни вноски всеки 

месец ще изплатим и останалата сума. Нямам избор, това е единственият начин 

кардиологичният ни кабинет да се качи на по-високо ниво. От години страдаме от това, 

че не можем да привлечем за постоянно кардиолог да иска да работи. Трябва да има 

ехокардиограф. Намерили сме колежка със сертификат. Условието е да осигурим този 

апарат. Смятам, че ще възвърнем инвестицията бързо.  

 

Д-р Койчев – Задължително да има принтер. 

 

Д-р Заяков – понеже получихме много други помощи от общината, не попаднахме в 

групата за закупуване на апаратура. Трябва да инвестираме, за да се развиваме. Това е 

разумният компромис. 

 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 



 

 

 

По т. 4 доп. от дневния ред: Покана № СОА17-МЦ29-126/68/17.05.2023 г. за 

определяне на представител за участие в конкурсна комисия – 22.05., 10.30 ч. 

 

 

Комисията определя д-р Веселин Милев 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 5 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-НЦ62-375/17.05.2023 г. относно 

удължаване на договор за провеждане на тренировъчни занимания по Адаптиран 

бадминтон за деца и младежи със синдром на Даун и други интелектуални 

затруднения 

 

Г. Ангелов – Една от основинте дейности на сдружението е провеждане на тренировки 

по Адаптиран бадминтон за деца и младежи със синдром на Даун и други 

интелектуални затруднения. Към момента имаме сключен договор с дирекция 

„Здравеопазване, Столична община, който изтича на 21.06. Предвид това, че 

резултатите са налице, бих искал този договор да се продължи, имаме повече от 30 % 

нови участници в групата, които практикуват бадминтон редовно. Организираме 

събития и групата се развива в пълен мащаб. Става дума за 15 деца, за 9 900 лв, за три 

месеца. 

 

Д-р Койчев – Т.е. комисията не възразява да се продължи договорът със сдружението. 

 

 

Комисията подкрепя искането. Да се изпрати писмо до д-р Дончо Барбалов с препоръка 

за продължаване на договора за три месеца. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против - 

Въздържали се - 

 



 

По т.  8 от дневния ред: Разни 

Няма изказвания. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 13.20 часа. 

Протоколът е изготвен на 22.05.2023 г. 
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